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Protokół nr 107/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 13 sierpnia 2021 r., 

które odbyło się zdalnie 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

2. Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

 

Nieobecny: 

1. Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

        

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Chowis   - sekretarz powiatu 

2. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

3. Pan Maciej Bryś     - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

  Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego 

             w Wieluniu (KD) 

4. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego     

w Wieluniu (EK) 

           

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Zapoznanie z odpowiedzią Burmistrza Wielunia Pana Pawła Okrasy znak: 

IR7010.18.2019 z dnia 04.08.2021 r. (data wpływu 05.08.2021 r.) na propozycję 

realizacji inwestycji na terenie Gminy Wieluń samodzielnie finansowanych przez 

Powiat, przesłaną pismem znak: KD.7126.116.2021 z dnia 28 czerwca 2021 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CVII posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w zdalnym 

posiedzeniu Zarządu. Wyjaśnił, że z uwagi na autopoprawki podjęta została decyzja  

o zwołaniu posiedzenia Zarządu przed sesją Rady Powiatu w Wieluniu.  

        

Pkt 2    

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński na podstawie zdalnego 

połączenia audiowizualnego stwierdził, że obrady są prawomocne. Poinformował,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu (nieobecny: 

przewodniczący Zarządu Powiatu pan Marek Kieler).     

        

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zgłosił wprowadzenie  

do porządku obrad dwóch punktów, jako punkt 4 „Przyjęcie autopoprawki do projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030” i jako punkt 5 „Przyjęcie 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu”. Zwrócił 

się z prośbą o przeprocedowanie wskazanych punktów przed sesją. Wskazał,  

że pozostałe punkty porządku obrad będą miały kolejne numery od 6 do 10. 

Zarządził głosowanie nad wprowadzeniem powyższych zmian.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do proponowanego porządku obrad jako punkt 4 „Przyjęcie 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030”  

i jako punkt 5 „Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu).  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął przez aklamację porządek obrad wraz  

ze zmianami.  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-

2030. 

5. Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu.  

6. Zapoznanie z odpowiedzią Burmistrza Wielunia Pana Pawła Okrasy znak: 

IR7010.18.2019 z dnia 04.08.2021 r. (data wpływu 05.08.2021 r.) na propozycję 

realizacji inwestycji na terenie Gminy Wieluń samodzielnie finansowanych przez 

Powiat, przesłaną pismem znak: KD.7126.116.2021 z dnia 28 czerwca 2021 r.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 4 

Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2021-2030. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu skarbnikowi 

powiatu. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu wyjaśnił, że w załączniku nr 1 a do 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030” w podsumowaniu dochodów  

i wydatków nie została dosumowana wartość 465.435,00 zł, czyli dotacji  

na wprowadzane inwestycje. W związku z powyższym wartość dochodów zwiększa 

się do kwoty 108.471.720,00 zł, a wartość wydatków do kwoty 113.406.925,97 zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos w sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030”  

i przedstawieniem jej Radzie Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030 

(głosowało 4 członków Zarządu). 

Autopoprawka ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu  

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że pani  

Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu przedstawiła zmianę w załączniku  

nr 1 do Statutu SP ZOZ w Wieluniu, w tej sprawie z panią dyrektor rozmawiał też pan 

Henryk Wojcieszak. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy pracowni zaznaczonych  

w schemacie organizacyjnym kolorem niebieskim. Zapytał czy w tym punkcie ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie, zapytał kto jest  

„za” przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu i przedstawieniem Radzie Powiatu.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu). 

Autopoprawka ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził przerwę  

w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu do czasu zakończenia sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 3 członków 

Zarządu Powiatu w Wieluniu (nieobecni: pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu 

Powiatu i pan Łukasz Dybka – członek Zarządu).  
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Pkt 6 

Zapoznanie z odpowiedzią Burmistrza Wielunia Pana Pawła Okrasy  

znak: IR7010.18.2019 z dnia 04.08.2021 r. (data wpływu 05.08.2021 r.)  

na propozycję realizacji inwestycji na terenie Gminy Wieluń samodzielnie 

finansowanych przez Powiat, przesłaną pismem znak: KD.7126.116.2021  

z dnia 28 czerwca 2021 r. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że dla niego 

pismo Burmistrza Wielunia jest trochę niemało poważne, raczej kpiące i szydzące 

sobie z nas. Powiedział, że na następne posiedzenie Zarządu Powiatu zostanie 

przygotowana odpowiedź. Zapytał pana naczelnika czy ma jakąś propozycję. 

Pan Maciej Bryś – z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg odpowiedział, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał członków Zarządu 

Powiatu czy mają jakieś propozycje co do konstrukcji odpowiedzi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnosząc się do zawartego  

w odpowiedzi Burmistrza Wielunia zarzutu dotyczącego uwzględnionej  

w WPF kwoty na przebudowę drogi w Małyszynie i wskazanej całkowitej wartości 

kosztorysu inwestorskiego stwierdził, że nie musi być przecież od razu cała kwota 

wstawiona do WPF.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zgodził się z radnym 

Wojcieszakiem. Powiedział, że w piśmie zobowiązaliśmy się do wykonania inwestycji 

do konkretnego terminu, nie można wpisać w WPF czegoś, czego  

nie ma w budżecie. Poza tym czekaliśmy też na akceptację Burmistrza Wielunia, 

gdyby taka była, to wtedy moglibyśmy jakieś ruchy budżetowe w tym zakresie robić. 

Myślę, że w tym tonie powinniśmy odpisać. Powiedział, że na następne posiedzenie 

Zarządu Powiatu zostanie przygotowana odpowiedź na pismo Burmistrza Wielunia, 

sprawa jest w toku. Zamknął punkt.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Burmistrza Wielunia 

Pana Pawła Okrasy znak: IR7010.18.2019 z dnia 04.08.2021 r. (data wpływu 

05.08.2021 r.) na propozycję realizacji inwestycji na terenie Gminy Wieluń 

samodzielnie finansowanych przez Powiat, przesłaną pismem znak: 
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KD.7126.116.2021 z dnia 28 czerwca 2021 r. i zdecydował o pozostawieniu sprawy 

w toku, celem przygotowania na następnie posiedzenie Zarządu Powiatu odpowiedzi 

na przedmiotowe pismo. 

Pismo Burmistrza Wielunia ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wskazał, że przedmiotowa 

uchwała Zarządu Powiatu jest konsekwencją uchwały podjętej przez Radę Powiatu  

w Wieluniu na dzisiejszej sesji. Zapytał, czy pan skarbnik chciałby coś dodać. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy w tym punkcie 

ktoś chciałby zabrać głos, czy są pytania. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy kwota 116 tys. zł 

została ściągnięta z PZD. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że na ten moment  

z wydatków bieżących Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu, zgodnie z uchwałą 

Rady Powiatu w Wieluniu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wobec braku innych pytań 

poddał pod głosowanie uchwałę w ww. sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 634/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 634/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 8 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że została 

złożona informacja, o którą prosił radny Łukasz Dybka dotycząca listy przyjętych  
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do I Liceum Ogólnokształcącego. Zwrócił uwagę, że nie jest zgodne z umową  

z panem dyrektorem, to że są uczniowie z innych klas I Liceum Ogólnokształcącego. 

O udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu poprosił przedstawiciela Wydziału Edukacji, 

Kultury, Sportu i Promocji.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnosząc się do przedłożonej 

informacji zapytał czy kandydat mógł mieć aż 16 preferencji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że kandydat  

w zasadzie ma nieograniczoną ilość preferencji, jedynym ograniczeniem jest to,  

że preferencje może wybierać w obszarze trzech szkół, więc jeśli uczeń wybrał  

np. ZS nr 1, w którym propozycji było bardzo dużo i wszystkie licea, to mogło  

być ich nawet ponad 20, były takie przypadki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił o wyjaśnienie w jaki 

sposób działa ten program - czy uwzględniona jest też rekrutacja do technikum  

i liceum katolickiego, czy tylko do szkół, dla których powiat jest organem 

prowadzącym? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że w tym 

programie jest kilkanaście powiatów z terenu województwa łódzkiego i wszystkie 

szkoły, które są na terenie tych powiatów, jest też szkoła ministerialna w Lututowie, 

która ma podpisane porozumienie z firmą prowadzącą system. W ramach systemu 

szkoły, które w nim są - szkoła katolicka również w nim jest, wybierają sobie 

preferencje, czyli pierwszą preferencję może wybrać sobie np. szkoła w Lututowie, 

drugą szkoła w Łasku, trzecią szkoła w Wieluniu i wtedy system przy symulacji 

rozdziela. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że z tego wynika,  

że to nie jest ograniczone, że 20 czy 16, ale praktycznie większość szkół  

czy klas może sobie wybrać po kolei i usystematyzować. Zapytał, czy tak to należy 

rozumieć.             

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak  

to należy rozumieć. Powtórzył, że ograniczeniem jest ilość szkół. Podał  

na przykładzie ucznia ujętego na liście pod pozycją nr 1 i pod pozycją nr 2, w jaki 

sposób system przydziela kandydatów do danej klasy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu rozumiem, że równie dobrze  

to mógł być Łask, czy inna szkoła. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził. Poinformował, 

że większość powiatów z województwa łódzkiego jest w tym systemie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy należy rozumieć,  

że są szkoły, w których nabór jest robiony ręcznie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że trudno mu 

odpowiedzieć, być może powiaty mają inny system, nie korzystają z narzędzia firmy 

Vulcan, z którego korzysta większość powiatów na terenie województwa łódzkiego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał panią naczelnik  

czy chciałaby skomentować przedstawioną listę. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że trudno jej się odnieść do tej listy i nie chciałaby 

się w tej sprawie wypowiadać. Dodała, że listę przeanalizował pan naczelnik. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że martwi go to, 

że pan dyrektor obiecał, że  nie będzie przenosił do tej klasy uczniów z innych klas 

ze swojego liceum, ponieważ celem tej klasy było to żeby uczniowie, którzy nie byli  

w tym liceum mogli się w nim uczyć, w konsekwencji tego inne klasy stały się jeszcze 

mniej opłacalne, zwłaszcza, że na liście jest uczeń przeniesiony z klasy 

politechnicznej do politechnicznej.  

Wobec braku innych głosów przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją pn. „Lista przyjętych 

klasa: 1f (politechniczna) I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu”.  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Pkt 9 

Wolne wnioski. 

 

Na CVII posiedzeniu Zarządu Powiatu wolne wnioski nie były składane. 
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Pkt 10 

Zamknięcie CVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zamknął CVII posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.  

 

 

 

Protokołowała: 

 

Anna Zychla 

Inspektor  


